
Møteinnkalling styremøte i Folldal Fjellstyre 

 

 

Møtested: Fjellstyrekontoret.  

Møtedato: 23.06.20. 

Tid:   

 

Befaring og møte. Kommer tilbake til tidspunktet. 

 

 

SAKLISTE. 

 

Sak 17/20 Ark 

    Fordeling av kvote elg og hjort. 

 

Sak 18/20 Ark 

     Uttalelse fjellfest Skarbekksetra, Siv Elin Bakken Nilsen. 

 

Sak19 /20 Ark 

    Gjennomføring av ultra løp i Rondane endring av trase, fra Inger 

Haugland. 

 

Sak 20/19 

Referat saker 

 

 

 

Vara representanter møter etter avtale med sitt medlem. 

 

Folldal 19.06.20. 

for      

leder       

 

Odd Enget 

Daglig leder/fjelloppsyn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 17/20 Ark 

    Fordeling av kvote elg og hjort. 

Vedlegg:  

Andre dokumenter i saken: 

Tildelingsbrev, tidligere års fordeling. 

 

Saksopplysninger: 

Folldal statsallmenning har en elgkvote på 29 (31) dyr, med slik fordeling voksen ku 5stk (5)  

stor okse 3 stk (2) liten okse 2stk (3) og kalv/ungdyr 19 stk (21). For hjort er det felles kvote 

innenfor hele driftsplanområdet.  

 

Det var nyt tildeling av jakt dett fra i høst så det er nye jaktlag på alle feltene. Så snart kvotene 

er klare for de enkelte feltene så sendes det ut kontrakter med bestemmelser rundt jakta 

sammen med faktura for grunnavgift.  

 

Sakvurdering: 
 

For hjort er det fra i høst 4 jaktfelt fordeling med 4 dyr på hvert felt, totalt 16 hjort (10 i 2019) 

På hjort er det mulig å jaskte på tillegsgdyr til totalkvoten nås. I tilegg har elgjaktlagene 

mulighet til å felle hjort under elgjakta. 

 

For elgen ser en på fordeling av voksne dyr med kvotene de siste årene. Alle feltene får 

voksne dyr og fordelingen av okse / ku slik at dette blir så jevnt som mulig over tid. 

 

Jakktider som tidligere år. 

 

Innstilling: 

Jakttid: 

Hjort. 01.09- 24.09 og 16.11 – 23.12. 

Elg: 25.09 – 10.11 

Periodejakt på elg resterende kvote pr 10.11. 2 perioder: 11.Nov- 13.Nov og 14.Nov – 

15.Nov.  

 

Fordeling elg: 

 

2020 31 
    

 
Kalv/ungdyr Små okse Storokse Voksen ku sum 

 
Einunndalen 3   1 1 5 

Kvitdalen Vest 4   1 1 6 

Kvitdalen øst 4 1   1 6 

Nordre Baksida 4 1   1 6 

Søndre Baksida 4  1 1 6 

Tilleggsdyr 
 

      

   19 2 3 5 29 

 



 

 

Fordeling hjort: 

2020 
 

      voksen 
bukk 

Voksen 
hind 

kalv / 
ungdyr 

fritt dyr sum 
  

Søndre Baksida 1 1 1 1 4 

Nordre Baksida 1 1 1 1 4 

Borkhuskollen 1 1 1 1 4 

Rundtomholen 1 1 1 1 4 

      

 

4 4 4 4 16 

       

 

Behandling: 

Vedtak: 

Som Jakttid: 

Hjort. 01.09- 24.09 og 16.11 – 23.12. 

Elg: 25.09 – 10.11 

Periodejakt på elg resterende kvote pr 10.11. 2 perioder: 11.Nov- 13.Nov og 14.Nov – 

15.Nov.  

 

Fordeling elg: 

 

2020 31 
    

 
Kalv/ungdyr Små okse Storokse Voksen ku sum 

 
Einunndalen 3   1 1 5 

Kvitdalen Vest 4   1 1 6 

Kvitdalen øst 4 1   1 6 

Nordre Baksida 4 1   1 6 

Søndre Baksida 4  1 1 6 

Tilleggsdyr 
 

      

   19 2 3 5 29 

 

 

 

Fordeling hjort: 

2020 
 

      voksen 
bukk 

Voksen 
hind 

kalv / 
ungdyr 

fritt dyr sum 
  



Søndre Baksida 1 1 1 1 4 

Nordre Baksida 1 1 1 1 4 

Borkhuskollen 1 1 1 1 4 

Rundtomholen 1 1 1 1 4 

      

 

4 4 4 4 16 

       

 

 

Sak 18/20 Ark 

     Uttalelse fjellfest Skarbekksetra, epost Siv Elin Bakken Nilsen. 

 

Saksdokumenter vedlagt: 

Epost fra Siv Elin Bakken Nilsen, 15.06. 

Uttalelse fra Statskog 16.06. 

Øvrige saksdokumenter: 

Bakgrunn: 

Søknad om off arrangement på Skarbekksetra 08.08., fjellfest med musikk, servering av mat 

og alkohol ,18 år grense, maks 200 personer. 

Ønsker å benytte setervang og område utenfor setra. 

Eposten er videresendt til Statskog som har gitt slik uttalelse: 

Statskog som grunneier i Folldal statsallmenning har ikke innvendinger til at det kan arrangeres 

fjellfestival på Skarbekksetra i august 2020 slik det skisseres.  

Vi forutsetter imidlertid: 

1. At Folldal fjellstyre ikke har vesentlige innvendinger til tiltaket  jfr. fjelloven §12. 
2. At arrangør varsler og avklarer med rettighetshavere på nabosetre og veilaget slik at disse er 

forberedt før arrangementet gjennomføres. 
3. At områdene som blir berørt ryddes i etterkant. 
4. At det innhentes ev. nødvendige tillatelser fra kommune og andre myndigheter i forkant av 

arrangementet. 
 

Det er gjort henvendelse til arrangør om det er avklart med kommunen ifh til 

smittevernhensyn og nødvendige tiltak rundt Covid 19. Dette er ikke blitt gjort prdd 

Administrasjonens vurdering: 



Fjellstyret skal gi uttale til Statskog jfr Fjelloven §12 

Administrasjonens forslag til vedtak: 

Fjellstyret girt slik uttalelse til Statskog.: 

Arrangementer i dette området vil berøre Knutshø stammen som benytter dette området på 

denne tiden, økt trafikk og annet rundt arrangementet vil ha negativ innvirkning på villrein.. 

Fjellstyret ser på dette som et enkelt arrangement dette året og ønsker tilbakemelding etter 

arrangementet. 

En har ingen merknader utover det som Statskog ga i sin tilbakemelding. Det er viktig å 

poengtere at nødvendige smitteverntiltak avklares med kommunen. 

Behandling: 

Vedtak: 

Fjellstyret girt slik uttalelse til Statskog.: 

Arrangementer i dette området vil berøre Knutshø stammen som benytter dette ormådet på 

denne tiden, økt trafikk og annet rundt arrangementet vil ha negativ innvirkning på villrein.. 

Fjellstyret ser på dette som et enkelt arrangement dette året og ønsker tilbakemelding etter 

arrangementet. 

En har ingen merknader utover det som Statskog ga i sin tilbakemelding. Det er viktig å 

poengtere at nødvendige smitteverntiltak avklares med kommunen. 

 

 

 

Sak19 /20 Ark 

    Gjennomføring av ultra løp i Rondane endring av trase, epost fra 

Inger Haugland. 

 

Saksdokumenter vedlagt: 

Epost 09.06 fra Inger Haugland. 

Øvrige saksdokumenter: 

Tidligere behandling av sak 02/20 og uttalser fra Statskog, Dovre og Sel Fjellstyrer og 

Rondane Nord Villreinutvalg. 

Bakgrunn: 



Fjellstyret behandlet i sak 02/20 løypetrase og ultraløp. Nå har arrangør endret trase for den 

lengste distasen til at den går fra Grimsdalshytta Haverdalsetra-Dørålsetra-Høgronden-

Bjørnhollia. 

Arrangør har lagt om trase for nordlig del, slik at denne ikke går opp på Storhøa etter 

anbefaling fra fjellstyret og vernemyndighet for å unngå et viktig område for villreinen. 

 

Administrasjonens vurdering: 

Den ny traseen skal fortsatt skje etter DNT stier i nasjonalparken men legges lenger øst. 

Dette vil berøre en viktig trekkmulighet for villreinstammen. I villreinforvaltninga er det 

summen av belastningene som blir avgjørende. Slike arrangement i tillegg til øvrig ferdsel i 

nasjonalparken medfører i sum stor belastning i området. En viser til uttale fra Sel og Dovre 

fjellstyre, villreinutvalget for Rondane Nord og Villreinnemda. 

 

Administrasjonens forslag til vedtak: 

Fjellstyret gir slik uttalelse til Statskog: 

Fjellstyrene forvalter bruksrettene som jakt er en del av Villreinjakt er en viktig bruksrett. Ny 

trase for ultraløpet vil medføre økt ferdsel og press på villreinen for viktige leveområder og 

trekkruter. En viser til samstemte uttalelser fra berørte fjellstyrer, villreinutvalg og 

villreinnemnd og vil anbefale Statskog og ikke gi tillatelse til ny trase. 

Behandling: 

En diskuterte om dette arrangementet vil medføre stor økning i ferdsel, videre om det 

prinsipielle spørsmålet rundt økt atkivitet i villreinområde. En gjorde endring fra innstillingen 

Vedtak: 

Viser til sak 02/20 og Fjellstyret er fornøyd med at løypa er lagt om unngår området Storhøa 

som er viktig området for Knutshø stammen. 

 

Fjellstyret vil poengtere at villreinstammen i Rondane Nord er utsatt for press fra mange hold. 

Ny trase for ultraløpet vil medføre økt ferdsel og press på villreinen for viktige leveområder 

og trekkruter. En viser til samstemte uttalelser fra berørte fjellstyrer, villreinutvalg og 

villreinnemnd og vil anbefale Statskog og ikke gi tillatelse til ny trase. 

 

 



 

Sak 20/19 

Referat saker 

 


